
 

Meld inn sak til Regionalt planforum 

 
 
 

Fyll ut alle feltene (feltene utvider seg) 

Om saken 

Navn på saken / saken gjelder 
 

Reguleringsplan for gang- og sykkelveg forbi 
Lesjaskog skole [planID 34320172] 

 

Om kommunen/annen aktør: 

Ønsket dato for møtet 
Skriv om det er behov for tid utover  
1 time (se møtedatoer på 
innlandetfylke.no/planforum) 
 

29.oktober 2024 

Navn på kommune/ tiltakshaver 
 

Lesja kommune Marit Svanborg 
Innlandet fylkeskommune, Beata Glazewska 

Navn/e-postadresse på deltakere 
fra kommunen/tiltakshaver/konsulenter 
 

Marit Svanborg marit.svanborg@lesja.kommune.no 
Synne Grosberg 
synne.grosberg@lesja.kommune.no 
 
 Sundt, Arild arisun@innlandetfylke.no  
Glazewska, Beata beagla@innlandetfylke.no 
 

  

 

Om planarbeidet: 

 

Skjema 

Kommunen / annen aktør fyller ut og sender inn skjema sammen med relevante vedlegg. 

• Skjema sendes inn senest 14 dager før planforum skal avholdes. 

• Skjema sendes til planforum@innlandetfylke.no med kopi til 

post@innlandetfylke.no. 

 

Se møtedatoer og annen informasjon på innlandetfylke.no/planforum 

 

Vedlegg 

• Legg ved kartutsnitt og annen informasjon som kommunen mener er 

hensiktsmessig for saken, for eksempel bilder, illustrasjoner, utredninger mv. 
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Navn på planen 
 

 

Bakgrunnen for at 
planarbeidet er satt i 
gang 
 

Hovedmålet er å etablere 520 meter med gang- og sykkelveg langs  
fylkesveg 2670 i vestgående retning fra eksisterende gang- og sykkelveg  
på E136 og fram til Lesjaskog skole. Den bør kobles sammen med 
 eksisterende gang- og sykkelveg på E136 og avslutte inne på  
skoleområdet. Lesja kommune er en trafikksikker kommune, og her i  
området er det større andel av gående, og trafikken går i begge retninger. 
 Det er derfor viktig å ta vare på trafikksikkerheten for myke trafikanter 
 og elever.  

Status – hvor langt har 
planen kommet i 
prosessen?  
(varsel om oppstart / under 
utarbeidelse / offentlig 
ettersyn / høring / annet) 
 

 Det er varslet planoppstart og planen og faggrunnlaget er  
nå under utarbeiding. 

Er forslaget i samsvar 
med 
kommuneplan/overordnet 
plan? 
 

Området er avsatt til LNFR i dag, og ikke i tråd med overordnet plan. 
 
 

 

Kan forslaget være i 
konflikt med nasjonale 
og/eller regionale 
interesser? Hvis JA, 
hvilke? 
 

Ja- deler av arealet er avsatt til dyrket mark – jordvern. 
 
Flomsikkerhet: Gang og sykkelvegen skal krysse en fiskeførende elv, viktig  
Få avklart og få gode løsninger mht. flom. Utredninger pågår av hydrolog. 

Andre 
forhold/utfordringer av 
overordnet karakter? 
 

Fiskeførende bekk og flomsikkerhet. Krav til 200-års flom + 40%  
klimapåslag og sikkerhetsmarginer skaper utfordringer ved kryssing  
av bekk. 
 

**) 
Hvilke konkrete 
problemstillinger ønsker 

Viktige tema vi ønsker å ta opp er 
- Jordvern – gå gjennom hvordan klare å hensynta dette best mulig,  
- minst mulig ulempe for jordvernet og optimalisere GS-vegen og  



 

kommunen/tiltakshaver  
å ta opp i planforum? 
 

- drenering. 
- Trafikksikkerhet 
- Barn og unge 
- Bekk, Skottåe, samfunnsfare og fiskeførende bekk. Kryssing  
- av bekken og sikkerhetskrav til flom. 

Her ønsker vi at NVE og statsforvalteren kommer og har  
Dialog i forhold til ulike løsninger og om en kan se på  
Kravet til flom. 
 
Forhåpentligvis har vi noen resultater fra hydrologen med på møtet 
 og viser dette der. 

 

Hvilke regionale aktører 
ønsker  
kommunen/tiltakshaver 
at skal  
delta i planforum? 
 

NVE 
Innlandet fylkeskommune 
Statens vegvesen 
Statsforvalteren 

Andre ting det er relevant 
å  
opplyse om 
 

Dette er en virkelig glad-sak – en liten men viktig reguleringsplan som  
Kan bli realisert innen forholdsvis kort tid.  
  

 

**Eget problemnotat kan også lages når det er nødvendig for å opplyse saken for planforum. 


